
DRUGA DECEMBRSKA SEJA PREDSEDSTVA OK SZDL

Nesprejemljiv način
podajanja predlogov
Predsedstvo občinske konference socialistične
zveze se je drugič v decembru sestalo 16. tega
meseca. Obravnavalo je predvsem predlog
občinske resolucije za leto 1987 in oceno gospo-
darienia v letu, ki se pravkar izteka.

Predlog občinske resolu-
cije je doživel od osnutka že
nekaj sprememb, tako da tik
pred zasedanjem občinske
skupščine zaradi ustaljene-
ga postopka ni preostalo
drugega, kot možnost, da bi
tehtne pripombe predložili v
obliki amandmajev, o kate-
rih pa bi moral zavzeti svoje
stališče izvršni svet. To mož-
nost so uporabili predstavni-
ki organizacije zveze sociali-
stične mladine s predlogom
naj bi v resoluciji posebej
predvideli možnost, da bi
mladi dobili poseben pro-
stor za svoje kulturno delo-
vanje. Oporo za svoj predlog
so dobili v rezultatih tedna
kulture mladih naše občine,
ki je bil sredi decembra in
na katerem se je izkazalo,
da je ta dejavnost med mla-
dimi zelo razvejana. Žal pa
za svoje delovanje nimajo
ustreznega prostora.

Člani predsedstva SZDL
so na-čelno sicer podprli

pobudo mladih, vendar pa
so menili, da bi bilo prezgo-
daj, če bi to zahtevo zapisali
v občinski resoluciji. Reso-
lucija mora namreč temeljiti
na stvarnih možnostih in
vsaka načrtovana obveznost
mora imeti tudi materialno
podlago. Takšne podlage pa
trenutno in v tako kratkem
času v občini ne moremo
zagotoviti. Zaradi tega so
predlagali nekakšno kom-
promisno rešitev, naj bi
skupščina občine Ljubljana
Center sprejela v svoj delov-
ni program razpravo o zago-
tavljanju ustreznih prostorov
za kulturno dejavnost mla-
dih, izvršni svet pa naj bi £a-
vezali, da bi se po svojih
močeh kar najbolj zavzel, da
bi mladi do takšnega prosto-
ra prišli v najkrajšem času.

Predsedstvo se je v nada-
Ijevanju seje posebej dota-
knilo pobude Ijubljanskih
študentov naj bi ukinili ali
pa spremenili sedanji način

praznovanja dneva mladosti,
zlasti pa naj bi se odpoveda-
li štafeti. Člani predsedstva
sicer niso zavrnili misli o
drugačnem praznovanju
dneva mladosti, odločno pa
so menili, da se ne moremo
strinjati z načinom, s kakrš-
nim hoče to doseči skupina
Ijubljanskih študentov. Stoj-
nica na Plečnikovem trgu je
bila v marsikaterem pogledu
celo žaljiva in je povzročila
razburjenje ne samo v Ljub-
Ijani, ampak tudi v jugoslo-
vanski javnosti. Nastopi so
žalili čustva mnogih v državi
in povzročili vznemirjenje.

Zaradi tega so člani pred-
sedstva menili, da v prihod-
nje ne bi smeli dovoliti takš-
nega načina izražanja dolo-
čenih predlogov, zlasti še
zato ne, ker ti predlogi očit-
no ne izražajo mnenj in ču-
stev večine, ampak le-ožjega
kroga Ijudi. Po drugi strani
pa so menili, da bi se morali
odločno konfrontirati s takš-
nimi stališči in zadeve razči-
stiti v ustvarjalnem dialogu.
Očitno pa je, da način, s ka-
terim je nastopila skupina
študentov, ni omogočal
ustvarjalnega dialoga. N. I.


